
До Кмета на Община Шумен 

ПИТАНЕ  

от Стефан Минков, общински съветник от ВМРО – БНД, 
относно състоянието на Паметника на загиналите във войните шуменци 

 
Уважаеми г-н Христов, 
 
Паметниците в Шумен са важна част от ландшафта на нашия град, а също така 
изпълняват основната си функция да пазят паметта и най-вече да формират 
памет за исторически събития и личности. Някои от тях са своеобразна 
„визитка“ на града, други са морално остарели, но все пак така са се сраснали с 
ежедневието ни, че не можем да си представим облика на Шумен без тях. За тях 
се сещат най-вече на 9 септември социалпопулисти и соцносталгици, но няма 
съмнение, че и те трябва да се поддържат.  
 
За съжаление, често паметниците са обект на посегателство от различни лица, 
представители на маргинализирани групи, а други се разрушават от липсата на 
адекватна поддръжка. Повод за питането ми е състоянието на Паметника на 
загиналите във войните шуменци – един от емблематичните за града паметници, 
намиращ се на централно място, но най-вече – от огромно значение за 
възпитанието на младите хора, а и не само на тях, в дух на патриотизъм. В 
приложените към питането снимки се вижда лошото състояние на паметника и 
ако не бъдат взети мерки, той ще се разруши. 
 
Въпросите ми към вас систематизирам в следното 

ПИТАНЕ: 

1. Община Шумен информирана ли е за лошото състояние на Паметника на 
загиналите във войните шуменци? 

2. Знаят ли се причините за това състояние? Дали са свързани с вандалски 
акт или с лоша поддръжка и износване на материала?  

3. Ако са свързани с вандалски акт, знаят ли се извършителите му? 
4. Какви мерки ще бъдат предприети за възстановяването на паметника и за 

по-сетнешната му поддръжка? 

Моля отговорът да е писмен. 

                                                                                         Изготвил: 

Стефан Минков 


